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Referat 

1. Godkendelse af dagsorden  Godkendt  
2. Godkendelse af referat 

 
Hvis der er kommenta-
rer skal det sendes til 
Janice inden (en uge) 
med Antonia cc. 

3.  Siden sidst  

a) Godkendelse af referater fra UR-møder 
Godkendt 

a) Orientering om AAU-valg 
Ingen repræsentanter fra OL. Kampvalg på 3 af 5 øvrige poster. Lasse 
fortsætter som repræsentant for LFP i Aalborg, LFP København: Mads 
Øilo. ILOO Aalborg: Caroline Isene. ILOO København: Helene Thean-
der. Klagefrist udløber 6. december.   
 

b) Orientering om status og proces til indstilling af Årets Underviser 
Lasse har indsamlet nomineringer. Der er desværre kun kommet tre 
nomineringer og indsendt til fakultetet. Nikolaj Klee er valgt som årets 
underviser på LIO-studienævnet. De nominerede får besked om, at de 
var indstillet og med hvilke begrundelser.  
 

c) OL-jubilæumsarrangement, opsamling 
OL afviklede 10-års jubilæum i november med deltagelse af både nu-
værende og tidligere studerende samt gæsteforelæsere Bente Elgaard 
og Lene Tanggaard.  
 
Det anbefales, at instituttet fremover bidrager til markedsføring, forplej-
ning mv. for at højne niveauet af sådanne aktiviteter.  
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Arrangementet er blevet markedsført på LinkedIn og der er blevet ud-
viklet et par videoer om dagen. De tidligere studerende, der deltog, har 
sagt ja-tak til gerne at måtte kontaktes til markedsføring af uddannel-
sen.  
 

d) Gymnasiebesøg på OL 
EUC-nord 110 studerende. Vil gerne lave aftale til næste år også. Støv-
ring gymnasium (antal -Anja). Anja afholdt arrangementet og Maria del-
tog som studerende, hvilket blev taget meget godt imod.  
Anja har været til møde med Gymnasieportalen. Der skal laves et de-
sign, hvor uddannelserne kan komme ud og gøre sig mere synlige på 
det forskellige uddannelser. Uddannelserne skal kunne booke en ud-
dannelsen ind.  
Inspirerende at høre om måden, OL har synliggjort uddannelsen på, og 
det er brugbart for andre uddannelser også.  
 

e) ILOO’er i arbejde, København 
Meget spændende og inspirerende at møde tidligere studerende fra 
ILOO og netværke.  
 

f) Timefordeling for uddannelserne til foråret er faldet på plads, og koordi-
natorerne er i gang med at lave semesterplaner, som skal på uddan-
nelsesrådsmøderne i december.   

4.  Uddannelsesevaluering 
Orientering om status og videre proces, herunder involvering af UK-erne i mø-
det d. 03/02-25 
 
- Drøftelser af vurderinger ift. til datapakke 2024 (alle deltagerne bedes at ori-
entere sig i bilag om datapakken og spørgsmål ift. UD-evaluering 2024).  
 
Antonia er sammen med Kathrine i gang med at udfylde den foreløbige rapport 
som skal fremsendes til fakultetet inden jul.  
Uddannelseskoordinatorerne skal gennemlæse de beskrivelser, der er af ud-
dannelserne, så de kan blive godkendt. Udkast fremsendes til uddannelsesko-
ordinatorerne løbende, og senest fredag den 6. december.  
2. del af rapporten omhandler nøgletal og kvalitetspunkter. Der skal tages stil-
ling til, om der er opmærksomhedspunkter og øget fokus i nøgletallene, eller 
om nøgletallene ser fornuftige ud.  
 
Nøgletal fra datapakken: 
Antonia gennemgik dokumentet ”Vurderinger i evalueringsrapporten”.  
 
Frafald 1. studieår: Alle studier er i grøn. Ingen opmærksomhedspunkter. 
 
Frafald normeret studietid + 1 år: Alle undtaget LFP København er grønne. LFP 
København er i gul kategori. Frafaldet ligger i corona-perioden og kan evt. 
være med til at forklare situationen. Det forventes ikke, at det kommer til at 
være et fremadrettet billede af uddannelsen.  
 
Planlagte undervisningstimer: Alle andre uddannelser end OL er i grøn. OL er i 
rød kategori, da der tilbydes to timer for lidt i undervisning.  Det er der rettet op 
på, så det ikke forekommer igen.  
VIP/D-vip-ratio: Alle andre uddannelser end ILOO-Aalborg er i grøn. ILOO-Aal-
borg er i gul, og det er et opmærksomhedspunkt i bemandingen. Det er van-
skeligt at rekruttere VIP. Genbruge tekst fra sidste evalueringsrapport, da det 

 
.  
 
 
Den endelige rapport 
skal være klar 20. ja-
nuar 2025.  
 
Der afholdes kvalitets-
møde den 3. februar 
2025.  
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også var et opmærksomhedspunkt der.  
 
Overskridelse af normeret studietid: Alle er i grøn kategori bortset fra ILOO Kø-
benhavn. Skyldes sygemeldinger og barsler.  
 
Tidsforbrug studerende: Der er ingen bekymrende tendenser. ILOO Aalborg lig-
ger lidt højt, men det er ikke et opmærksomhedspunkt.  
 
Prøveresultater: Ligger lidt højt på uddannelserne, men kan være udtryk for, at 
de studerende opfylder læringsmålene og laver gode prøver. Der er fokus på at 
skabe gode resultater, og desuden er uddannelserne ikke pensumuddannelser. 
Der køres ikke efter en normalfordeling. Hvis man ønsker at kigge ned i tallene, 
skal der kigges på, om der er forskel på, om prøverne er aflagt med intern eller 
ekstern censur.  
 
Vurdering af det faglige miljø: Ligger fint op imod de generelle tal for Humani-
ora og Samfundsvidenskab. Ingen opmærksomhedspunkter.  
 
Vurdering af studiemiljø: Ligger fint op imod de generelle tal for Humaniora og 
Samfundsvidenskab. Ingen opmærksomhedspunkter. 
 
Antal dimittender, der gennemfører projektorienteret forløb: på ILOO kan de 
studerende vælge. På LFP er alle i praksis.  
 
Ledighed: Alle er i grøn. Ingen opmærksomhedspunkter.  
 
 

5. Kronebevilling, orientering 
Studienævnet har fordelt de midler, der er til rådighed i 2025. De fleste udgifter 
går til censorudgifter, løn til SSV, RUS-tur, studiestart osv. Der vil være et lille 
beløb til brug for særlige arrangementer på studierne. Der er ca. 1 arrangement 
pr. studie, f.eks. sodavand/kage/chips.  

 
Koordineres med An-
tonia og Janice som 
godkender. 

6. Planlægning af UR- og evalueringsmøder 
Janice og Caroline kigger på mulige datoer for 2025.  

 

7. Eventuelt 
 

 


